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Regionfullmäktige 2021-09-28 

 

Fråga till Gilbert Tribo (L) 

2020-12-28 fattade du, som hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande, ett delegationsbeslut 
om att vaccinationerna av fas 4 skulle utföras av privata vaccinatörer.  

Vaccinationerna av allmänheten har förstås varit en stor och omfattande process, och det är 
självklart att sådana aldrig kan genomföras helt utan problem. Men det är också uppenbart att 
den modell som du som HSN:s ordförande valde för Region Skåne är en del av bakgrunden 
till de många problem som den skånska vaccinationsprocessen kantats av. Inte minst den 
inledningsvis dåliga geografiska täckningen, underkapaciteten i bokningssystemen och 
avsaknaden av ett gemensamt bokningssystem.  

Nu har det emellertid också uppdagats att det inte finns något heltäckande regionalt 
vaccinationsregister i Skåne med persondata då det inte har ställts krav i upphandlingen på en 
sammanhållen journalföring. Det gör att Region Skåne inte kan göra riktade utskick eller 
bedriva uppsökande verksamhet direkt gentemot dem som inte har vaccinerat sig, något som 
nu sker i andra regioner.  

Jag vill därför ställa följande fråga till Gilbert Tribo (L): 

- Varför har Region Skåne inte sällt krav på sammanhållen journalföring i 
upphandlingen av vaccinationer så att ett regionalt vaccinationsregister hade kunnat 
skapas?   

 
 
 
Henrik Fritzon (S) 
 

 


